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رئیس جمهور با اشــاره به دغدغــه رهبر معظم انقلاب 
مبنــی بر لزوم کاهش تورم تاکید کرد: همه دســتگاه های 
اجرایی و نهادهای اقتصادی ضمن کنترل هزینه های خود، 
با تمام توان برنامه های مصوب را برای کاهش هر چه بیشتر 
نرخ تورم بویژه در کالاهای مربوط به معیشت و سفره مردم 

اجرا کنند.
به گزارش ایســنا، ســتاد هماهنگی اقتصــادی دولت 
سه شنبه شــب به ریاست سید ابراهیم رئیسی تشکیل شد 
و در این جلسه گزارشی درباره روند کاهشی تورم ماهانه در 
کشــور بویژه کنترل رشد قیمت اقلام خوراکی در مردادماه 

بیان شد.
براساس این گزارش نرخ تورم مرداد ۲ درصد اعلام شد 
که در مقایســه با ماه های گذشته کاهش محسوسی داشته 

است.
رئیس جمهور در این جلســه با اشــاره به دغدغه رهبر 
معظم انقلاب مبنی بر لــزوم کاهش تورم تاکید کرد: همه 
دســتگاه های اجرایی و نهادهای اقتصــادی ضمن کنترل 
هزینه هــای خود، با تمام توان برنامه هــای مصوب را برای 
کاهش هر چه بیشتر نرخ تورم بویژه در کالاهای مربوط به 

معیشت و سفره مردم اجرا کنند.
در این جلســه همچنین وزارت صنعت، معدن و تجارت 
گزارشی از نتیجه اقدامات خود در زمینه تولید و عرضه انواع 

خودرو در داخل کشور ارائه داد.
براســاس این گزارش به همت صنعتگران داخلی میزان 
عرضــه خودرو بدون نقص قطعه، در پنج ماه اخیر نســبت 
به مدت مشابه سال گذشته رشد فزاینده ای یافته و صنعت 
خودرو کشور توانسته با تکیه بر توان و ظرفیت های داخلی 

زنجیره تولید را کامل کند.
پس از این گزارش، صنایع خودروســازی کشور موظف 
شــدند در کنار افزایش تولید، با نــوآوری و ارتقای فناوری 
و بــا کمک گرفتن از صنایع و واحدهای دانش بنیان، تلاش 
خود برای ارتقای کیفیت خودروهای تولید داخل را مضاعف 
کنند. رئیس جمهور همچنین تأمین مســکن برای مردم را 
یکی از مهم ترین دغدغه های دولت دانست و به استانداران 
تأکید کرد مسأله تأمین مسکن و کنترل اجاره بها را به شکل 
ویژه دنبال کنند و در تصمیمات خود در این زمینه منتظر 

دستور یا اجازه از مرکز نباشند.
»ســید ابراهیم رئیســی« روز چهارشــنبه در نشست 
مشــترک اعضای هیأت دولت با استانداران سراسر کشور، 
ضمن قدردانی از لطف و محبت رهبر معظم انقلاب در دیدار 
هیأت وزیران با ایشان، گفت: از رهبر معظم انقلاب اسلامی 
که روز گذشــته دولت را مورد لطف و محبت قرار دادند و با 
سخنان حکیمانه دولتمردان را راهنمایی و راهبردها را برای 
سال های آینده روشــن کردند، صمیمانه تشکر و قدردانی 
می کنیم. رئیس جمهور راهبردهای ترســیم شده از سوی 

رهبر انقلاب اسلامی را نقشه راه دولت در اداره کشور خواند 
و بر ضرورت صیانت از امید و اعتماد مردم که به تعبیر مقام 
معظم رهبری مهم ترین توفیق دولت در یک ســال گذشته 

بوده است، تأکید کرد.
آیت الله رئیسی با اشاره به اولویتِ صیانت از امید و اعتماد 
مردم در جهت گیری های کلان دولت، گفت: امید و اعتمادی 
که در مردم ایجاد شــده سرمایه ای برای دولت است و باید 
با تصمیمات اثربخش، پیگیری هــای مجدانه، گزارش های 

صادقانه و ارتباط مستمر با مردم ارتقا یابد.
رئیــس جمهور با تأکیــد بر اهمیت ســرعت عمل در 
اقدامات دولت گفت: سرعت عمل به مثابه یکی از مصادیق 
کار جهادی در دولت، همواره به عنوان یک اصل مورد توجه 
همه مدیران و مسئولان و بخش های مختلف قرار گیرد و به 

هیچ وجه کاری با تأخیر و اهمال مواجه نشود.
آیت الله رئیسی در ادامه به ویژگی مسئولیت پذیری دولت 
که از سوی رهبر انقلاب مورد تاکید قرار گرفت، اشاره کرد 
و اظهار داشــت: از همان ابتدا تاکید داشــتیم که دولت در 
عرصه تصمیم گیری، مصمم، بدون بهانه تراشــی و با روحیه 
مسئولیت پذیری تصمیمات لازم را اتخاذ نماید و در عرصه 
عمل، بــا دقت، جدیت و اجرای بــه موقع تصمیمات را به 

ثمر برساند.
اهمیت و ضرورت عمل دولت به وعده ها دیگر محور مهم 
ســخنرانی رئیس جمهور در دیدار با استانداران کشور بود. 
آقای رئیســی صادق الوعد بودن دولت را یک شاخص مهم 
ارتقای امید و اعتماد در کشــور خواند و گفت: حتماً تلاش 
کنیم، چه وعده های مقطعی و موردی و چه وعده های کلان، 
به شــکل صحیح و به موقع پیگیری و محقق شــوند و اگر 
اجرای وعده ای در جایی و به هر دلیلی با اشکال مواجه شد، 

برای مردم توضیح داده شود.
توجه بــه اولویت های مهم به ویژه مســائل اقتصادی با 
پیوســت فرهنگی نکته دیگری از توصیه های رهبر معظم 
انقلاب بود که رئیس جمهور به آن اشــاره کرد و افزود: همه 
مســائل کشور دارای اهمیت است، اما مسأله اقتصاد از آنجا 
که به معیشــت مردم مربوط اســت باید با جدیت دنبال و 

اقدامات انجام شده برای مردم تبیین شود.
رئیس جمهــور بــر ضــرورت تقویت اطلاع رســانی در 
دســتگاه های اجرایی بــه ویژه اســتانداری ها برای تبیین 
اقدامات خوب و مؤثر دولت تاکید کرد و اظهار داشت: روابط 
عمومی اســتانداری ها با همت مضاعف به وظایف خود در 
زمینه تبیین اقدامات و دستاوردهای دولت در فضای مجازی 

و رسانه ها عمل کنند.
آیت الله رئیســی در ادامــه انســجام و یکصدایی میان 
اعضای دولت را امری ضروری در تحقق اهداف و برنامه های 
دولت خواند و خطاب به دولتمردان تاکید کرد: سیاست ها 
و برنامه های دولت را با بیان مناســب و در زمان مناســب، 
به شــکل صحیح و دقیق برای مردم تبیین کنید و از بروز 

ناهماهنگی و اقدامات یا اظهارات غیرضروری پرهیز شود.
رئیس جمهور در بخش دیگری از ســخنان خود توجه 
ویژه به ارتقای شــاخص های اصلی اقتصاد از جمله کنترل 
تورم، رشــد اقتصادی، رشد ســرمایه گذاری، رشد اشتغال، 
درآمد سرانه و کاهش فاصله طبقاتی را مورد تأکید قرار داد 
و گفت: علاوه بر بانک مرکزی و مرکز آمار که در این زمینه 
مسئولیت دارند، در معاونت اقتصادی ریاست جمهوری نیز 
کارگروهی تشــکیل خواهد شد که شــاخصه ها و آمارهای 
اقتصادی را به صورت دقیــق احصا و علل و عوامل کاهش 
یا افزایش آنها را در قالب گزارش کارشناسی شده ارایه دهد.

آیت الله رئیسی در ادامه توجه به تولید را به عنوان یکی 
دیگر از توصیه های رهبر انقلاب به دولت مورد اشاره قرار داد 
و اظهار داشت: استانداران موظف اند با پیگیری های مستمر 
موانع تولید را شناسایی و رفع و واحدهای تولیدی تعطیل یا 
نیمه تعطیل را فعال کنند. گاهی مشکل یک واحد تولیدی 
تعطیل شده با یک پیگیری ساده رفع و ظرفیت های تولیدی 

و اشتغال آن فعال می شود.
رئیس جمهور همچنین بار دیگــر بر ضرورت همراهی 
شبکه بانکی در احیای واحدهای تولیدی در کشور را مورد 
تاکیــد قرار داد و افزود: مجــددا تاکید می کنم که بانک ها 
به هیچ وجه اجــازه تعطیلی واحدهای تولیدی به بهانه های 

مختلف را ندهند.
موضوع مسکن و رفع عقب ماندگی ها در زمینه تولید آن 

دیگر محور سخنرانی رئیس جمهور در این جلسه بود.
آیت الله رئیســی تأمین مســکن برای مــردم را یکی از 
مهم ترین دغدغه های دولت دانســت و گفت: اســتانداران 
مسأله تأمین مسکن و کنترل اجاره بها را به شکل ویژه دنبال 
کنند و در تصمیمات خود در این زمینه منتظر دســتور یا 

اجازه از مرکز نباشند.
فعال ســازی معادن و اســتفاده از ظرفیت هــا و منابع 
خدادادی، مســأله دیگری بود که رئیس جمهور آن را مورد 
تأکید قرار داد و افزود: معــادن جزو ثروت ها و ذخایر مهم 
کشور محسوب می شــود که زمینه اشتغال و ارزش افزوده 
زیادی دارند و نباید به بهانه های مختلف از جمله مســائل 

زیست محیطی قابل حل و فصل، تعطیل شوند.
آیت الله رئیسی افزود: قابل قبول نیست که با گذشت یک 
سال از عمر دولت همچنان شاهد معطل ماندن معادنی برای 
بهره برداری باشیم. هیچ نهاد و سازمانی مجاز نیست به هر 

بهانه ای فعال سازی و بهره برداری از معادن را متوقف کند.
رئیس جمهور اســتفاده از ظرفیت دریا در زمینه اقتصاد 
بویژه ســواحل مکران را از اولویت های دولت دانســت و بر 
ضــرورت فعال ســازی و بهره بــرداری از اقتصــاد دریا در 

استان های ساحلی کشور تأکید کرد.
وی در ادامه این نشســت به برخی نکات مطرح شده از 
سوی استانداران از جمله تمرکززدایی، تأمین نیروی انسانی 
کارآمد و انقلابی، تفویض اختیارات اســتانداران، اســتفاده 
از مشــاوره و ظرفیت هــای فکری و برنامه ریزی اســتان ها 
در ســازمان برنامه و بودجه، فعال سازی سازمان بهره وری، 
پیگیری و اجرای مصوبات اســتانی برای آغاز دور دوم این 
سفرها، مولدسازی دارایی ها، عادلانه کردن نظام پرداخت ها، 
هدایت ســرمایه های شــرکت های بزرگ در جهت رونق و 
رشد استان ها، میدان دادن به بخش خصوصی و تعاونی ها، 
تشکیل صندوق ملی عدالت و انتخاب مشاور در امور زنان در 
اســتانداری ها اشاره و دستوراتی برای پیگیری و اجرای این 

موارد صادر کرد.

رئیس جمهور خطاب به دستگاه های اجرایی:

رفع دغدغه رهبری در کاهش تورم را با تمام توان دنبال کنید
استانداران برای حل معضل مسکن منتظر دستور مرکز نباشند

معاون پارلمانــی رئیس جمهور با بیان اینکه دولت خط 
قرمزی برای مبارزه با فساد ندارد، گفت: وزیر راه و شهرسازی 
به خاطر مشکل جسمی و عمل پزشکی سر کار حاضر نشده 
و همین موجب بروز شایعاتی شده، اما برخی نمایندگان هم 
به دیدار وی رفته اند و ایشان به کار خود ادامه خواهند داد.

سید محمد حســینی که به مناســبت هفته دولت در 
خبرگزاری دانشــجویان ایران حاضر شده بود، در گفت وگو 
با ایسنا، درباره احتمال تغییر در کابینه و احتمال برکناری 
یا اســتعفای رستم قاســمی، اظهار کرد: از ابتدای تشکیل 
دولت عده ای شــروع کردند به گمانه زنــی و هر از چندی 
برای خودشــان لیســت می دادند که این افراد می خواهند 
تغییر کنند، ولی دیدیم که در این یکســال این شــایعات 

تحقق نیافت.
وی افــزود: اخیرا هم ایــن بحث ها دوبــاره درباره افراد 
گوناگــون در فضای مجازی مطرح شــده که ســخنگوی 
دولــت اعلام کرد این ادعاها صحت نــدارد. در مورد گمانه 
زنی جابجایی مســئولان، یکی از اســتانداران می گفت در 
خبرســازی های خود گزینه های جایگزین من را هم اعلام 
کرده اند و طرفداران آنها با هم بحث می کنند که  کدام یک 
رجحان دارد. در حالیکه اصــلا بحث جابجایی مطرح نبود 

که من به وزیر کشــور گفتم بهتر است که با قاطعیت این 
شایعات تکذیب شود، ایشان هم  تکذیب کردند، که تزلزل 
در مدیریت استان بوجود نیاید، به این گونه خبرها و گمانه 
زنی های رسانه ای که منبع معتبر هم ندارند، نباید اعتنا کرد 
و البته دولت بدون توجه  و ســرگرم شدن به حواشی برای 

خدمت بیشتر تلاش می کند.
معاون پارلمانی رئیس جمهور همچنین با اشاره به  اینکه 
اخیرا با معــاون پارلمانی وزارت راه و شهرســازی صحبت 
داشــته ام، تصریح کرد: وی به بنده گفت مهندس رســتم 
قاسمی به خاطر مشکل جسمی و عمل پزشکی در سر کار 
حاضر نشــده و همین موجب بروز شایعاتی شده، اما برخی 
نماینــدگان هم به دیدار وی رفته اند و ایشــان به کار خود 

ادامه خواهند داد.
حسینی درباره بازداشــت اخیر یکی از مسوولان وزارت 
راه گفت: با هر فرد متخلفی در هر وزارتخانه  و دســتگاهی 

برخورد خواهد شد.افراد دیگری هم بوده اند که وقتی تخلف 
آنها برای دولت مشخص شده، برکنار شده اند و دستگیری 
این فرد ربطی به اینکه رســتم قاسمی در محل کار حاضر 
نشده، ندارد و او همانطور که گفتم به علت مشکل جسمی 
به طور موقت در دفتر حاضر نشــده، اگر چه در همین حال 

هم کارها را پیگیری کرده است.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشــاره به توجه دولت 
به برخورد با مدیران متخلف و برقراری گشــت ارشاد برای 
مدیران، گفت: اولین بار است که رئیس جمهور فردی را در 
این زمینه انتخاب کرده که سال ها تجربه دارد. حجت الاسلام 
درویشیان بازرس ویژه ریس جمهور هستند که پیش از این 
رئیس سازمان بازرسی در مشهد  و بعداً در کل کشور بودند 
و با دستگاه های نظارتی در ارتباط هستند. با هر کسی تخلف 
کند، بدون ملاحظه برخورد خواهد شد و مثل دوره های قبل 
نیست که دولت از افراد متخلف حمایت کند. در این زمینه 

هیچ خط قرمزی برای دولت ســیزدهم وجود ندارد. وی با 
اشاره به ادعای مطرح شده در برخی رسانه ها مبنی بر اینکه 
این دولت رکورددار دریافت تذکر از نمایندگان مجلس است، 
اظهار کرد: این ادعا صحت ندارد. مجلس یازدهم  385 تذکر 
کتبــی به دولت داده و این میــزان کمترین تعداد تذکر از 
دوره مجلس نهم اســت که البته بخشی از این تذکرها هم 
مربوط به دولت گذشته بود، پس این ادعا درست نیست که 
بیشترین تذکر به این دولت داده شده است. بیشترین تذکر 
مجلس شورای اســلامی به آقای روحانی بوده است. توقع 

داریم رسانه ها در نشر اخبار دقت کنند.
وی با اشاره به اینکه تعامل دولت و مجلس خوب است، 
افزود:  هفته گذشــته ۲81 نماینده از ۲86 نماینده مجلس 
از رئیس جمهور جهت سفرهای استانی و تلاش های دولت 
برای برون رفت از مشــکلات کشــور تشکر و تقدیر کردند. 
مجلس از اینکه دولت، یک دولت پرکار اســت راضی است، 
البتــه کمبودها فراوان اســت، چون در ســال های قبل در 
حوزه هــای عمرانی کم کاری انجام شــده و انتظارات زیاد 
است، امروز از آنجاکه می بینند دولت تحرک دارد و مصوبات 
دولت اجرایی می شود، نمایندگان خواستار تصویب طرح ها 

در حوزه انتخابیه خود هستند.

رئیس مجلس شورای اسلامی در واکنش به ادعای یکی 
از نمایندگان مبنی بر انتشــار آرای نمایندگان درباره طرح 
تحقیق و تفحص از عملکرد ستاد احیای دریاچه ارومیه گفت: 
به هیچ عنوان از مجلس شورای اسلامی هیچ گونه اطلاعاتی 
مبنی بر رای عزیزان نماینده از سیســتم بیرون نرفته است. 
به گزارش ایسنا، محمد مهدی مفتح سخنگوی کمیسیون 
برنامه ، بودجه و محاسبات در جلســه امروز چهارشنبه در 
جریان رســیدگی به گزارش کمیســیون آیین نامه داخلی 
مجلس در مورد طرح یک فوریتــی انتخاب نمایندگان در 
نهادها، هیأت ها، مجامع و شوراها با دستگاه الکترونیکی، طی 
اظهاراتی در مخالفت با این طرح گفت: ممکن است انتخاب 
نمایندگان در مجامع واجد شــرایطی کــه منجر به ایجاد 
مشکلات و رودربایســتی هایی می شود و نیاز به محرمانگی 
دارد، نباشد اما اگر این اتفاق بیفتد، رای گیری الکترونیکی 

به تدریج به سایر موارد نیز گسترش پیدا خواهد کرد.
این نماینده مجلس ادامه داد: ممکن اســت اسامی افراد 

در مجامع و شوراها مسئله مهم و حساسی برای نمایندگان 
نباشــد اما چون من قطعاً مطمئن هســتم کــه برگزاری 
الکترونیکی انتخابات به تدریج به موارد دیگر نیز تسری پیدا 

می کند به دلیل عواقب موضوع، مخالف طرح هستم.
وی اظهار کرد: اینکه می گویند قطعاً هیئت رئیسه کاری 
می کند که آرای نمایندگان منتشر و پخش نشود، باید بگویم 
که از نظر فنی این امکان وجود ندارد و طبیعت فنی سیستم 
الکترونیکی این اســت که قابل نشــر و انتشار است و قابل 

محرمانه ماندن و انتشار نشدن نیست.
مفتح گفــت: یکی از نمایندگان ایــن موضوع را مطرح 
کــرد که چندی پیش در جریــان رای گیری برای تحقیق 
و تفحــص از دریاچه ارومیه نام 15 نفر از همکاران ما که به 
تحقیق و تفحص رای منفــی داده بودند در فضای مجازی 
منتشر شد؛ این اسامی از کجا نشر پیدا کرد؟ همین اتفاقی 
کــه برای مخالفان تحقیق و تفحص از دریاچه ارومیه افتاد، 
می تواند درباره دیگر رای گیری های مجلس که با دســتگاه 

الکترونیکی انجام شود نیز تکرار شود. وی اظهار کرد: فردا در 
مجلس رای اعتماد وزیر یا استیضاح وزیری مطرح می شود؛ 
در اینجا چنانچه آرای الکترونیکی نمایندگان منتشر شود، 
ممکن است حوزه انتخابیه آن نماینده از امکانات و اقدامات 
وزارتخانه ای محروم شوند. ما در مجلس به عنوان نمایندگان 
مردم برای سر و ســامان گرفتن حوزه های انتخابیه تلاش 
می کنیــم اما اگر این موضــوع بخواهد به خاطر رایی که به 
دلیل جمع بندی انجام شده از سوی نماینده حوزه انتخابیه 

مورد غضب قرار بگیرد، کار صحیح نیست.
نماینده مردم تویســرکان در مجلس تاکید کرد: به نظر 
من چون این اتفاق قطعی است که رای گیری الکترونیکی 
در آینده به موضوعات دیگر نیز نیز گسترش پیدا کند، فکر 
می کنم که نمایندگان نباید با این طرح موافقت کنند؛ من 
معتقدم که رای گیری دســتی در این بــاره وقت زیادی از 
مجلس نمی گیرد و می توانیم با تخصیص وقت اضافه تری به 
جلســات مجلس، زمان صرف شده برای این نوع رای گیری 

را جبران کنیم. به گزارش ایسنا، محمدباقر قالیباف رئیس 
مجلس در پاسخ به اظهارات مفتح گفت: موضوعی مطرح شد 
که مسئولیت آن متوجه بنده است و من تاکید می کنم که 
به هیچ عنوان از مجلس شورای اسلامی هیچ گونه اطلاعاتی 

مبنی بر رای عزیزان نماینده از سیستم بیرون نرفته است.
وی تاکید کرد: من متضمن این کار و مسئول حفظ آرای 
نمایندگان هســتم و می گویم که به طور قطع اطلاعاتی از 
مجلس به بیرون نرفته است؛ موضوعی که مطرح شد برای 
حدود یک ماه تا چهل روز قبل بوده و از جعلیاتی است که 
در حوزه رسانه ها در قالب لیستی به عنوان موافق و مخالف 

در فضای مجازی منتشر می شود.
رئیس مجلس اظهار کرد: من مسئول هستم که امنیت 
آرای نماینــدگان را چه در حوزه الکترونیکی و چه در حوزه 
برگه ای حفظ کنم و اگر درجایی نکته ای بود من مسئول و 
پاسخگو هستم؛ مجموعه سیستم امنیت مجلس نیز به دقت 

به موضوع توجه دارد.

صبح چهارشــنبه حجت الاســلام و المسلمین محمد 
مصدق معاون اول قوه قضائیه به همراه علی القاصی رئیس 
کل دادگستری اســتان تهران با حضور در مجتمع قضایی 

غدیر از دادگاه های تجدید نظر استان تهران بازدید کرد.
حجت الاسلام و المسلمین مصدق معاون اول قوه قضائیه 
با حضور در یک نشست صمیمی در جمع قضات، مستشاران 
و کارکنان دادگاه های تجدید نظر استان تهران مشکلات و 
نظرات قضات این مجموعه قضایی را استماع و به سئوالات 

آنان پاسخ داد.
معاون اول قوه قضائیه با بیان اینکه در دوره تحول و تعالی 
قوه قضائیه ملاک عمل ما ســند تحول قضایی است، اظهار 
کرد: این سند راهبرد و نقشه راهمان است که  هم مورد تایید 
و تاکیــد مقام معظم رهبری قــرار گرفته و هم مورد تاکید 

رئیس قوه قضائیه است.
وی با بیان اینکه این نقشه راه سند است و نیاز به برنامه 
دارد و باید تدوین شــود، گفت: برای اولین  بار اوایل ســال 
جاری برنامه های اجرایی را بر اســاس سند تحول تدوین  و 
ابلاغ کردیم و هدف اصلی ما اجرای کامل سند تحول است.

مصدق تصریح کرد: این برنامه ها را با مشــارکت روسای 
کل دادگســتری، قضات و فرهیختگان تدوین کردیم و در 

حال حاضر نیز عملیاتی شده است. وی افزود: در سند تحول 
هر آنچه که مدنظر شما قضات قرار دارد، وجود دارد و هیچ 
موضوعی نیست که در سند نیامده باشد؛ لذا نکته مهم این 

است که این سند به طور کامل اجرایی و عملیاتی شود.
مصدق اظهار کرد: قوانینی دســت و پاگیر به نفع مردم 
اصلاح شــود و اینکه پرونده بیش از یکسال در دادگاه ها به 
دلیل اختلاف در صلاحیت معطل شود، قابل پذیرش نیست.
وی با بیان اینکه دستگاه قضا یکی از سالم ترین دستگاه ها 
در کشور اســت، گفت: طبق آمارهای اخذ شده از منابع و 
مراجع نظارتی، قضات از ســالمترین و درستکارترین اقشار 
شاغل در کل دســتگاه های کشورهستند. قضات به صورت 
شبانه روز تحت رصد مراجع نظارتی هستند و میزان سلامت 
اداری قضات از همه صنوف بیشــتر است و اگر معدودی از 
افــراد تخلفی کنند در مقابل خیل عظیم قضات شــریف و 

درستکار و پرتلاش بسیاربسیار ناچیز هستند.
معــاون اول قوه قضائیــه با بیان اینکــه نقطه نظرات و 
مشــکلات قضات دادگاه های تجدید نظر اســتان تهران را 
دریافت کردم، گفت: ســعی بر این اســت تا پیگیری لازم 
برای کاهش مشــکلات رفاهی قضــات و خانواده های آن ها 
انجام شود.مصدق با اشاره به انجام مقدمات برای راه اندازی 

ساختمان شــماره ۲ دادگاه های تجدید نظر استان تهران، 
تصریح کرد: برای راه اندازی این مجموعه قضایی در استان 
تهران هر اقدامی که لازم باشد را پیگیری خواهیم کرد تا از 

بار و فشار کاری قضات در این مجموعه کاسته شود.
باید شعب تجدید نظر در استان تهران فعال شوند

علی القاصی رئیس کل دادگستری استان تهران با اشاره 
به مشکلات و درخواست هایی که در این جلسه توسط قضات 
دادگاه های تجدیدنظر عنوان شد، بیان کرد: این موارد نکاتی 
بود که دغدغه تمام همکاران اســت و در این جلسه به آن 
پرداختــه و بیان شــد. وی افزود: در شــروع دوره مدیریت 
جدید شاهد تلاش ها و پیگیری  های صورت گرفته از لحاظ 
تکریم مجموعه قضایی هستیم. رئیس کل دادگستری استان 
تهران تصریح کرد: امروز در دوره تحول و تعالی مدیریت قوه 
قضائیه آنچه که دغدغه همکاران است به مراتب بیشتر مورد 
پیگیری و دغدغه رئیس قوه قضائیه و معاون اول دســتگاه 
قضایی اســت؛ شاهد هســتم در آغاز این دوره از مدیریت 
جدید دســتگاه قضایی  که چه تلاش ها و  چه پیگیری هایی 
توسط رئیس قوه قضائیه انجام شده است. وی افزود: مدیریت 
امروز در تاریخ قوه قضائیه کم نظیر است، مدیریتی عالمانه، 
عاقلانه، هوشمند  و  با نگاهی همه  جانبه بر تمام موضوعات 

حاکم  اســت. القاصی اظهار کــرد: در فرایند لایحه بودجه 
سالانه دولت در سال 1۴۰1 با پیگیری ها و تلاش های معاون 
اول قوه قضائیه از دولت و مجلس، تمهیدات لازم برای اینکه 
بخشی از دغدغه های قضات و زحمات کارکنان  جبران شود، 
موارد قابل توجهی لحاظ شده است که امیدواریم در آینده 
نزدیک ثمره این تلاش ها و زحمات وی و مسئولان عالی در 

ترمیم حقوق کارکنان نهایی و اجرایی شود.
وی افــزود: در پی پیگیری های انجام شــده، ســاختار 
تشکیلاتی دادگســتری استان تهران تصویب و ۴5۰ شعبه 

به دادگستری استان اضافه شد.
رئیس کل دادگستری استان تهران ادامه داد: مهمترین 
مشــکل موجود در مجموعه  دادگستری اســتان تهران دو 
موضوع کمبود قاضی و   بحث اطاله و  معوق ماندن پرونده های 
قضایی است که اگر این موارد حل و فصل شوند، قطعا بخشی 
از مشکلات و معضلات قضات نیز برطرف خواهد شد. وی با 
بیان اینکه میانگین وارده پرونده های قضایی در دادگاه های 
تجدید نظر استان تهران ۲۴۰ فقره پرونده است، گفت: تعداد 
وارده پرونده ها در شــعب دادگاه های حقوقی ۲۴5 فقره، در 
شعب دادگاه های کیفری ۲۰8 فقره و در شعب دادگاه های 

خانواده 3۴8 فقره است.

معاون پارلمانی رئیس جمهور:

رستم قاسمی کار خود را ادامه می دهد

قالیباف خروج اطلاعات آرای نمایندگان از مجلس را تکذیب کرد

معاون اول قوه قضائیه:

»قضات« از سالم ترین اقشار شاغل در کل دستگاه های کشور هستند

طرح بهره برداری صلح آمیز هسته ای اعلام وصول شد
عضو هیأت رئیسه مجلس شورای اسلامی از اعلام وصول طرح بهره برداری 

صلح آمیز هسته ای در صحن علنی مجلس خبر داد.
به گزارش ایرنا، محمد رشــیدی در جلســه علنی روز چهارشــنبه مجلس 
شورای اسلامی، موارد اعلام وصولی را قرائت کرد که بر اساس آن طرح اصلاح 
مــاده ۲۷ قانون مالیــات بر ارزش افزوده، طرح اصلاح قانون تقویم آموزشــی 

مدارس و طرح بهره برداری صلح آمیز هسته ای اعلام وصول شد.

مجلس تا ۲۹ شهریور تعطیل شد
نایب رئیس مجلس شورای اسلامی اعلام کرد که جلسه آینده صحن علنی 

۲۹ شهریورماه خواهدبود.
  بــه گزارش ایرنــا، عبدالرضــا مصری در جلســه علنی روز چهارشــنبه
)۹ شهریور ماه( مجلس شورای اسلامی در حالی که ریاست صحن علنی را بر 
عهده داشــت، گفت: جلسه آتی مجلس شورای اسلامی ساعت ۷ و ۴5 دقیقه 
روز سه شنبه ۲۹ شــهریورماه خواهد بود. نایب رئیس مجلس شورای اسلامی 
افــزود: در دو هفته آتی نمایندگان مجلس به منظور سرکشــی به حوزه های 

انتخابیه خود خواهند رفت.

طرح تفکیک وزارت راه و شهرسازی 
تحویل هیات رئیسه مجلس شد

رئیس کمیســیون عمران مجلس شورای اســلامی از تحویل طرح تفکیک 
وزارت راه، شهرسازی به هیات رئیسه مجلس خبر داد.

محمد رضا رضایی کوچی در گفت وگو با ایســنا، بیان کرد: از آنجا که یک 
آشــفتگی در وزارت راه، شهرســازی  وجود دارد مجلس طرح تفکیک وزارت 
راه و شهرســازی را تهیه کرد و امروز تحویل هیات رئیســه شد.این طرح بعد 
از تعطیلات دو هفته آتی در صحن مجلس اعلام وصول خواهد شــد. شخص 
رئیــس جمهور و رئیس مجلس و کمیســیون عمران نیز با تفکیک وزارت راه، 
شهرسازی و جدا شدن حوزه مسکن از حوزه راه موافق هستند. امیدواریم این 

تفکیک انجام شود.

پاسخ دادستان کل کشور به احتمال تبادل 
زندانیان در جریان مذاکرات

دادستان کل کشور گفت: برای ما مهم است که ایرانیان در هرجای دنیا که 
هستند از حمایت قضایی و حقوقی جمهوری اسلامی ایران برخوردار باشند.

حجت الاســلام محمدجعفر منتظری در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، در پاسخ 
به این ســوال که با توجه به اینکه مذاکرات احیای برجام در جریان اســت و 
ســخنگوی وزارت امور خارجه بارها از آمادگی ایران بــرای تبادل زندانیان با 
ایــالات متحده خبر داده اســت، آیا احتمال تبادل زندانــی در صورت احیای 
برجام یا حتی عدم احیای آن وجود دارد، گفت: ما وظیفه داریم که مشــکلات 
شــهروندان خودمان در هرجای دنیا را دنبال کــرده و از آن ها حمایت کنیم 
منتها روابط میان کشورها بسیار می تواند در این حوزه موثر باشد. سطح روابط 

و کیفیت روابط در این زمینه موثر است.
 وی ادامه داد: ما با کشــورهای اســلامی و کشــورهای همسایه و به ویژه 
کشــورهایی که با آن ها در این رابطه قرارداد داریم در رابطه با رفع مشــکلات 
ایرانیانی که در این کشورها هستند و مبادله زندانیان، خیلی راحت تر می توانیم 
کار انجــام دهیم. این روابط و قراردادها با کشــوری مثل آمریکا وجود ندارد و 
ناچار باید از طریق دیپلماتیک کارها پیش برود. دادستان کل کشور تاکید کرد: 
آنچه برای ما اهمیت دارد این اســت که تلاش کنیم ایرانیان و شهروندان عزیز 
ما در هرجای دنیا که هســتند از حمایت قضایی و حقوقی جمهوری اسلامی 

ایران برخوردار باشند.

شورای نگهبان »طرح استفساریه قانون تسهیل صدور 
مجوزهای کسب و کار« را تایید کرد

سخنگوی شورای نگهبان اظهار داشت: شــورای نگهبان »طرح دوفوریتی 
استفساریه قانون تسهیل صدور مجوزهای کسب و کار« را مغایر شرع و قانون 

ندانست
به گزارش ایرنا، سخنگوی شورای نگهبان در گفتگویی گفت: اصل تصویب 
ایــن قانون به چند ماه قبل بازمی گردد و ابهام هایی در مقام اجرا درباره آزمون 

وکالت نسبت به این مصوبه وجود داشت.
طحــان نظیف تصریح کرد: میان مجریــان و قانون گذار اختلاف نظری در 
مورد برداشــت از قانون وجود داشــت که حتی در این خصوص نامه ای هم از 
طرف رئیس قوه قضائیه خطاب به مجلس شــورای اسلامی ارسال شده بود که 
رئیس دســتگاه قضا در این نامه از مجلس خواسته بود که از این موضوع رفع 

ابهام صورت گیرد.
وی افــزود: در این چند روز هم نظرات و دیدگاه های مختلفی نســبت به 
این استفســاریه از طرق مختلف به دست ما در شورای نگهبان رسید و ما این 
نظرات را هم مورد بررسی دقیق قرار دادیم که طبیعتا زاویه نگاه اعضای شورای 

نگهبان بررسی مصوبات از جهت مغایرت های شرعی و قانونی است.

یزد مقصد دوازدهمین سفر استانی رئیس قوه قضائیه
حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای رئیس قوه قضائیه در دوازدهمین 
ســفر اســتانی خود از بدو تصدی ریاست دســتگاه قضا، روز پنجشنبه )1۰ 

شهریور( در صدر هیئت عالی قضایی به استان یزد سفر خواهد کرد.
به گزارش  ایلنا، دیدار با اقشــار مختلف مردمی، دیدار با قضات و کارکنان 
دادگستری استان یزد، دیدار با صنعتگران، تولیدکنندگان و کارآفرینان استان، 
حضور در شــورای اداری و بررسی مشکلات قضایی استان و تصویب مصوبات 
برای رفع مشــکلات دســتگاه قضایی از مهمترین برنامه های سفر رئیس قوه 

قضائیه به استان یزد است.
ســایر مسئولان عالی قضایی که در ســفر به یزد، رئیس عدلیه را همراهی 
می کننــد، هر کدام به نقاط مختلف این اســتان خواهند رفت تا ضمن دیدار 
مســتقیم و بدون واســطه با مردم، از نزدیک با مشــکلات آنها آشنا شوند و 
برای برطرف کردن مســائل قضایی و ســایر مشــکلات آنها در حد مقدورات، 
اقدامات مقتضی را ترتیب دهند. در جریان ســفر حجت الاســلام والمسلمین 
محسنی اژه ای به استان یزد، ۲۰ مسئول ارشد قضایی، رئیس عدلیه را همراهی 
می کنند؛ که هر کدام در راســتای بررسی و رفع مســائل و مشکلات قضایی 
و حقوقی مردم اســتان یــزد، برنامه های مختلف و متنوعــی دارند؛ از جمله 
سفر به 1۰ شهرستان  استان شــامل »میبد«، »اردکان«، »بهاباد«، »مهریز«، 
»مروســت«، »خاتم«، »بافق«، »تفت«، »ابرکوه« و »اشکذر«؛ دیدار با مردم و 
مراجعه کنندگان به دادگســتری و رفع مسائل آنها در چارچوب ضوابط قانونی؛ 
بازدید از بخش های مختلف دادگستری و سازمان های تابعه؛ بازدید از دادسرا؛ 
بازدید از انبار اموال تملیکی اســتان؛ بازدید از زندان و کانون اصلاح و تربیت؛ 
افتتاح کارگاه بنیاد تعاون یزد و ســایر برنامه های تنظیم شــده در راســتای 

گره گشایی از مشکلات مردم.

سردار فرحی:
حضور نیروهای بیگانه در منطقه را نامشروع می دانیم

سرلشــکر »راجاش موگه« رئیس دانشــگاه عالی دفاع ملی هند با ســردار 
سرتیپ دکتر ســید مهدی فرحی جانشــین وزیر دفاع و پشتیبانی نیروهای 
مســلح دیدار و گفتگو کرد. به گزارش ایلنا، ســردار ســرتیپ فرحی در این 
دیدار تأکید کرد: جمهوری اســلامی ایران علی رغم تحریم های نامشــروع و 
ظالمانه بین المللی علیه ملت ایران توانسته قدرت دفاعی خود را در چارچوب 
دکترین بازدارندگی و در راســتای تقویت ثبات ، صلح و امنیت برای منطقه و 
حتی سرتاســر جهان در حوزه های مختلف سازمان دهی نماید. وی با تشریح 
رویکرد اصلی جمهوری اســلامی ایران در منطقه بــا تاکید بر ضرورت تامین 
امنیت منطقه خلیج فارس، تنگه هرمز و دریای عمان توسط کشورهای گفت: 
.اساساً حضور نیروهای خارجی در منطقه را نامشروع و آن را در راستای منافع 

کشورهای فرامنطقه ای می دانیم.
ســردار فرحی با بیان اهمیــت ژئوپلتیکی و ژئواســتراتژیکی ایران تأکید 
کرد: بدون حضور جمهوری اســلامی ایران در منطقه غرب آســیا، روندهای 
امنیتی در منطقه، ناقص و فاقد کارکرد لازم اســت. وی تأکید کرد: ایران یک 
قدرت منطقه ای خواهان ثبات در منطقه شــناخته می شــود، لیکن در مقابل 
 دخالت هــای قدرت هــای بیگانه در منطقــه و اقدامات مخــرب آنها به هیچ 

وجه سکوت نخواهیم کرد.

اخبار کوتاه


